
 
Hei Kjell og takk for sist. 
Takk for mail og med vedlegg vedk verneområde for hummer. 
Eg sender den til rådmannen ved planleggjar Christian Reinshol, og så tek eg dette opp politisk 
gjennom plan og miljøutvalet som har dette fagområdet. Vi har allereie snakka om eit slikt 
verneområde, då eg også har fått innspel frå folk langs Fensfjorden. Vi må nok  innhente faghjelp 
utanfor kommunen til dette, då vi ikkje har denne kompetansen sjølv. Men eg sender dette vidare , 
og då treng ikkje du gjere noko meir . 
 
Ha ein fin dag. 
Mvh 
Astrid Aarhus Byrknes 
 


